
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 235
Vil det kunne lade sig gøre at nedsætte elafgiften for varmepumper i decen-
trale kraftvarmeværker, sådan at varmepumper bliver et attraktivt alternativ el-
ler supplement til biomasse i størstedelen af disse værker, og hvor meget
skønnes afgiften i givet fald at skulle sættes ned? Hvad vil statens nettoprove-
nu være på et sådant tiltag i betragtning af, at der (i dag) ikke er afgifter på
biomasse? Alternativt ønskes en vurdering af en ordning med investeringstil-
skud for at opnå samme effekt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. juni 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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